

# 從使徒信心會理解美國五旬宗崇拜之 源起及轉變

陳明麗

香港中文大學文化及宗教研究系博士研究生  
香港沙田香港中文大學研究生宿舍五座A505室  
hulalals@126.com

## 摘要

使徒信心會（洛杉磯）常被看作為二十世紀興起的五旬節運動之象徵性開端，它的崇拜方式深深影響到同時期，及在其之後產生的五旬宗教會。目前，對於它特殊崇拜方式的研究並不足夠，筆者試圖通過復興時期（1906-1913年）以及復興之後（1913年之後）兩個階段來解讀使徒信心會的崇拜。相信通過對使徒信心會崇拜方式的研究，更能對五旬節運動有進一步的瞭解。

**關鍵詞：**五旬節運動、使徒信心會、崇拜

# Understanding the Characteristics of Early Pentecostal Worship from the Case Study of the Apostolic Faith Mission

*Chen, Mingli*

PHD student, Department of Cultural and Religious Studies, the Chinese University of Hong Kong  
Room A505, PGH5, the Chinese University of Hong Kong, ST, Hong Kong  
hulalals@126.com

## Abstract

The Apostolic Faith Mission (Los Angeles) is always considered as the symbolic origin of the Pentecostal Movement which started at the beginning of the Twentieth Century. The Apostolic Faith Mission's worship style deeply influenced other Pentecostal communities at that time and later in the movement. But the researches about the particular worship style of the Apostolic Faith Mission are not enough. In this paper, I will analyze the worship from two periods: the first one is in the revival period (1906-1913), and the other one is after the revival (after 1913). Hope we can understand the Pentecostal Movement better through this research.

**Keywords:** The Pentecostal Movement, the Apostolic Faith Mission, Worship